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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 16.04.2018 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde og efterfølgende valgmøde SAGSNR.: 18/1388 

DELTAGERE: 

Morten Jensen, Charlotte Blomqvist, Morten Bjarvin,  
Poul Erik Persson, Eva Eilegaard, Henrik Sønder,  
Kasper Adamsen, Nadia Qureshi, Lars Hein, Asli Hussein, 
Nellie Louv 

 

AFBUD: Søren Busch-Knudsen  

MØDENR.: 3 – 2018   

 

1. Godkendelse af referat nr. 2 – 2018 

Godkendt med den tilføjelse at den gamle formulering og den nye formulering omkring forventninger 

til adfærd, skrives ind i referatet: 

Gamle formulering: 

 

Nye formulering: 

 

 

 

 

Skolens 
ledelse 

I grove tilfælde af 
krænkende adfærd overfor 
andre elever eller voksne: 
- Tyveri, Hærværk, Slagsmål, 
Mobning 

Eleven sendes på kontoret   
 
 

Sikre at eleven er bekendt 
med alvorsgraden af 
hændelsen samt at 
forældrene samt tydelig 
tilkendegivelse af 
forventninger til fremtidig 
adfærd 

Forældrene kontaktes af læreren/ 
pædagogen eller ledelsen. Der vil blive kaldt 
til møde senest dagen efter hvor en fra 
ledelsen og læreren/pædagogen deltager  
 
Aftaler dokumenteres og lægges i 
kontaktbogen på intraen 

Kommunen
es 
Ressource-
personer, 
ROF 
SSP, 
Konsulenter 
m. fl. 

I meget alvorlige tilfælde. 
Fysisk/psykisk vold, 
Indtagelse af rusmidler eller 
besiddelse af våben 

Udelukkelse af 
undervisning efter aftale 
med ledelsen. Inddragelse 
af AKT og SSP 

Sikre at eleven er bekendt 
med alvorsgraden af 
hændelsen samt at 
forældrene samt tydelig 
tilkendegivelse af 
forventninger til fremtidig 
adfærd 

Ledelsen kontakter hjemmet og der 
afholdes akut møde med forældrene. Ved 
særlig grov vold og våbenbesiddelse 
tilkaldes politiet. På mødet drøftes elevens 
fremtid på skolen, på kortere eller længere 
sigt. 

Skolens 
ledelse 

I grove tilfælde af 
krænkende adfærd overfor 
andre elever eller voksne: 
- Tyveri, Hærværk, Slagsmål, 
Mobning 

Eleven sendes på kontoret   
 
 

Sikre at eleven er bekendt 
med alvorsgraden af 
hændelsen samt at  elev og 
forældre har fået en tydelig 
tilkendegivelse af 
forventninger til fremtidig 
adfærd og samarbejde 

Forældrene kontaktes af læreren/ 
pædagogen eller ledelsen. Der vil blive kaldt 
til møde senest dagen efter hvor en fra 
ledelsen og læreren/pædagogen deltager  
 
Aftaler dokumenteres og lægges i 
kontaktbogen på intraen 

Kommunen
es 
Ressource-
personer, 
ROF 
SSP, 
Konsulenter 
m. fl. 

I meget alvorlige tilfælde. 
Fysisk/psykisk vold, 
Indtagelse af rusmidler eller 
besiddelse af våben 

Udelukkelse af 
undervisning. Ledelsen 
tager over. Inddragelse af 
AKT og SSP 

Sikre at eleven er bekendt 
med alvorsgraden af 
hændelsen samt at  elev og 
forældre har fået en tydelig 
tilkendegivelse af 
forventninger til fremtidig 
adfærd og samarbejde 

Ledelsen kontakter hjemmet og der 
afholdes akut møde med forældrene. Ved 
særlig grov vold og våbenbesiddelse 
tilkaldes politiet. På mødet drøftes elevens 
fremtid på skolen, på kortere eller længere 
sigt. 
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2. Godkendelse af ringetider 2018-2019, fortsat fra sidste møde 

Bl.a. på grund af samarbejdet omkring valgfagene samt udnyttelse af faglokaler fast holdes 

ringetiderne, hvilket der var enighed om. 

 

3. Orientering om valgfagsundersøgelse 2017  

Ungdomsskolen har lavet en valgfagsundersøgelse, og skolebestyrelsen drøftede fraværsprocenten, 

som er henholdsvis 9% på 7.årgang, 9% på 8. årgang og 17% på 9. årgang. 

Ungdomsskolen ringer til forældrene, hvis eleven ikke møder op.  

Fraværet er forskellig fra hold til hold. 

 

4. Revidering af principper for ture og ekskursioner, side 19 og for skemalægning, side 21  

Ture og ekskursioner: 

Skottegårdsskolen bruger ture og ekskursioner både fagligt og socialt, og fungerer efter hensigten. 

Princippet bliver ikke ændret bortset fra en stavefejl på næstsidste linje. 

Skemalægning: 

Personalet bliver spurgt om skemaønsker inden skemalægningen, og med udgangspunkt i 

elevernes behov, bliver så mange ønsker som muligt opfyldt. 

Princippet bliver ikke ændret. 

 

4.5 Budgetforslag 2019 

Budgettet er fremskrevet fra sidste år, med et større beløb på mælkekontoen.  

På trods af fremskrivningen, vil der stadig være et større behov på undervisningskontoen. 

Skottegårdsskolen benytter sig af ”Åben skole”. 

Budgetforslaget er taget til efterretning. 

 

5. Orientering fra: 

 

Formanden: 

Næste FRO-møde er åbent, og alle forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer må deltage. Temaet er 

Børns vilkår og Digital dannelse. 

Der er et politisk ønske om, at FRO kan blive et rådgivende organ for politikerne. 

Morten har ikke nået at ansøge om, at skolegården ikke bliver benyttet til Parkeringsplads, men det 

kommer snart. 

 

Ledelsen: 

Siden sidste møde er der ansat 5 nye medarbejdere, og de er alle startet, de er taget godt imod, og 

skal til et møde med ledelsen fredag d. 20.4.2018 for evaluering af opstart. 

Der er slået 2 stillinger op, den ene stilling er opstået på grund af nedskæring fra 4 til 3 M-klasser, og 

det giver en stilling som flyver i forhold til inkludering i almenklasserne efter endt M klasseforløb. 

Der skal holdes samtaler d. 7.5.2018, Nellie deltager, dog med forbehold. 

Vi er i gang med fagfordelingen, og indtil nu er den forløbet gnidningsfrit. Hvis der kommer lockout vil 

der kunne laves skemaer alligevel. 

På SFO-en er der kommet nye børn og der kommer endnu et hold til juni. 

 

Medarbejderne: 

Lærerne synes det er mange undervisningslektioner, der skal læses i forhold til for år tilbage. 

Stemningen på skolen er god. 

De nationale test skal afvikles i maj måned. 

De nyansatte er faldet rigtig godt til i deres nye team. 
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De nye børn i SFO-en er meget søde. I forbindelse med heldagsbørn er der behov for 

skemaændringer for SFO personalet. Dette kan i begyndelse skabe lidt turbolens. 

 

 

Eleverne: 

Der har ikke været elevrådsmøder i længere tid (½ år). Dette er undersøgt og der har været afholdt 

møde den 4.9.2017, 30.10.2017, 30.11.2017, 18.1.2018 og 3.5.2018. 

Eleverne ønsker en Gallafest (elevrådet skal komme med et forslag til skolebestyrelsen) 

Eleverne virker glade for de nye toiletter, der mangler dog ofte håndsæbe. 

 

6. Eventuelt 

Status på ønsker til bygningen med den gamle tandlægeklinik: der er ikke kommet svar  

Skolen har søgt om at benytte aulaen til PLC, der er ikke kommet svar på denne ansøgning endnu. 

Stort ønske om at kunne forhindre, at skolegården ikke bliver brugt til at fremmede unge / voksne 

hænger ud og bruger den som P-plads. Nogle dage kommer de allerede kl.14.30 og det er ikke 

lykkedes skolen at få dem til at fjerne sig. Når politiet har fokus på det, så hjælper det, men når fokus 

forsvinder, så er vi tilbage til udgangspunktet.  

Porten i den lille gård er låst, og det er en permanent løsning, da det giver mere tryghed for eleverne 

i skolegården. 

Vigtigt at kommunikere ekstra meget ud til forældrene når der er tværsuger, særligt til 0. årgang.  

 

 

 

  


